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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy
Tadeusz Krzakowski

Szanowny Panie, 

Proszę o informacje:

1. ile jest schronów w Legnicy?

2. Ile osób mogą pomieścić?

3. W jakim stanie technicznym są schrony?

4. Czy posiadamy schrony mogące wytrzymać atak lotniczy?

5. Czy schrony posiadają sanitariaty, dostęp do wody?

6. Czy działa tam wentylacja?

7. Proszę o udostępnienie dokumentów przeglądu systemu obrony cywilnej oraz dokumentów z wydatków na 
utrzymanie infrastruktury Obrony Cywilnej

Karolina Jaczewska-Szymkowiak

    Radna Rady Miejskiej Legnicy


